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Interpelacja dotycząca obniżenia o 50% czynszów rzemieślnikom prowadzącym 

działalność w lokalach należących do gminy Lublin 

W związku z docierającymi do mme sygnałami od osób parających się działalnością 

rzemieślniczą na obszarze gminy Lublin, dotyczącymi wysokości czynszów w zajmowanych przez 

nich lokalach należących do Miasta, proszę o zajęcie się przedmiotową kwestią. 

Skutki pandemii, inflacji i drożejące opłaty (m.in. za zużycie gazu i energii elektrycznej) 

doprowadziły tych ludzi na skraj przepaści finansowej, w wyniku której część przedsiębiorców 

zamknęła już swoją działalność. Pozostali rzemieślnicy, poważnie biorą pod uwagę takie 

rozwiązanie, gdyż przy obecnej sytuacji ekonomicznej, nie będą w stanie kontynuować 

dotychczasowej działalności. Podkreślić chciałbym z całą wyrazistością, że dotyczy to przede 

wszystkim obszaru tzw. zawodów ginących ( czapkarz, zdun, kaletnik, pozłotnik), dla których 

pomoc miasta stanowiłaby istotny zastrzyk finansowy, pozwalając im przetrwać w lokalnym 

krwiobiegu gospodarczym. 

Moim zdaniem krokiem we właściwym kierunku, wspomagaJącym te osoby, byłoby 

obniżenie stawek czynszowych o połowę w stosunku do rzemieślników, którzy od lat prowadzą 

swoją działalność, użytkując lokale należące do zasobów gminy. 

Proszę o priorytetowe zajęcie się przedstawioną przeze mme kwestią rozw1ązan1e 

sygnalizowanego przeze nrnie problemu. 


